
Zemřeli náhle, zapomeňte. Nejen Evropa má
obrovskou nadúmrtnost obyvatel
- CZ24 News | 27. prosince 2022

Celou dobu říkáme, že vrchní dezinformátor byla vláda a Ministerstvo zdravotnictví, takhle to prostě
bylo. Západní Evropa má obrovskou nadúmrtnost včetně mladých lidí, ale nikde nejsou data,
abychom si mohli vysvětlit, jestli jde o očkované nebo ne. Jak dlouho po očkování? Data o úmrtí v
Evropě jsou přitom nezpochybnitelná. Pak jsou země, kde je nevysvětlitelný pokles porodnosti.
Je ale velké mediální ticho, data nejsou zveřejňována.

O účinnosti vakcín nevíme vůbec nic. Systémy jsou narvané hlášeními s podezřením na
nežádoucí účinky. Český Státní ústav pro kontrolu léčiv (SÚKL) to pro jistotu přestal zveřejňovat.
Když se na to zeptáme, tak se s daty nepracuje. Nikdo nedělá žádné analýzy, ale jen zaznívá,
nedívejte se tam.

Proč je důležité zveřejnit data?
Proč má Evropa tak velkou nadúmrtnost?
Proč SÚKL přestal zveřejňovat data?
Proč nemáme žádná relevantní data o účinnosti?
Proč se ze Spojených států importuje latentní občanská válka?

Tomáš Fürst v rozhovoru pro Inovaci Republiky přibližuje, jak „pandemie“ koronaviru v plné nahotě
ukázala, že je rozdíl mezi realitou samotnou a jejím obrazem získaným pomocí různých měření.

00:00 06:54 Jak se pracuje s daty?
06:54 09:28 Jak to vypadá s počty nadúmrtí?
09:28 13:27 Jak se snažili otevřít akademickou diskuzi?
13:27 16:46 Jak zpětné pohlíží na dezinformace o bezinfekčnosti?
16:46 18:40 Jaký má názor na vyšetřování nákupů?
18:40 23:55 Jak pohlíží na nálady a strach ve společnosti?

RNDr. Tomáš Fürst, Ph.D. vystudoval matematické modelování na Matematicko-fyzikální fakultě
University Karlovy. Učí matematiku všeho druhu na Univerzitě Palackého v Olomouci. Věnuje se
matematickému modelování přírodních procesů, práci s daty, bayesovské pravděpodobnosti,
strojovému učení, ale i technické a průmyslové matematice. Díky Fulbrightovu stipendiu studoval na
jedné z nejlepších světových univerzit v USA a leccos se tam naučil. Poslední dobou se nerad, ale
zato pravidelně vyjadřuje k věcem veřejným.

Úmrtí v důsledku negativních vedlejších účinků.
Po zhlédnutí videa s Tomášem Fürstem vám nutně musí vyvstat na mysli základní otázka:
Kolik nesouvisejících úmrtí ještě musí přijít, aby se někdo konečně začal zabývat tím, jestli tam
skutečně nějaká souvislost není?

Myslím, že by stálo za to otočit jejich metody proti nim. Tak jako oni zařazovali každého člověka, jenž
zemřel s pozitivním nálezem do kolonky „úmrtí na covid“, aniž by zkoumali, zda se jednalo o
primární příčinu, sekundární příčinu či zda hrála pozitivita v případě skonu vůbec nějakou roli, tak já
bych nyní vytvořil statistiku, kde každý člověk s tečkou, jenž zemře náhle v produktivním

https://cz24.news/zemreli-nahle-zapomente-nejen-evropa-ma-obrovskou-nadumrtnost-obyvatel/
https://cz24.news/zemreli-nahle-zapomente-nejen-evropa-ma-obrovskou-nadumrtnost-obyvatel/
https://ec.europa.eu/eurostat/statistics-explained/index.php?title=Excess_mortality_-_statisticss
https://ec.europa.eu/eurostat/statistics-explained/index.php?title=Excess_mortality_-_statisticss
https://www.nespokojeny.cz/tag/tomas-furst/
https://www.nespokojeny.cz/tag/tomas-furst/


věku, byl automaticky zařazen do kolonky „úmrtí v důsledku negativních vedlejších
účinků“. To byste viděli ten kvikot.

Evropská unie zaznamenala v říjnu nadúmrtnost 10%.
Nadúmrtnost i po vakcínách, a v Německu třikrát vyšší než u nás. Již není možné zavírat oči nad
důsledky protiepidemických opatření, vakcinace, poklesem dostupnosti zdravotnické péče či covidu
samotného. „Letos se u nás nadúmrtnost podle Českého statistického úřadu vrací na předcovidovou
úroveň, bude v jednotkách procent. Je pozoruhodné, že v tomto ohledu jsme ostrůvek pozitivní
deviace ve střední Evropě a vlastně v celé EU. Evropská unie jako celek zaznamenala v říjnu
nadúmrtnost 10 procent. Číslo se porovnává s průměrem mrtvých v letech 2016–2019, vždy v
daném měsíci. Kdyby se počítala tzv. vyspělá, tedy ani východní, ani jižní, ale středozápadní Evropa,
byla by aktuální čísla výrazně dramatičtější. Smutným rekordmanem měsíce je Německo s 23
procenty. [zdroj]

Rodí se méně dětí než předchozí roky.
Zvýšená nadúmrtnost není jediný negativní trend, který jde momentálně sledovat. Alarmující
je pokles porodnosti, který avizuje i Český statistický úřad. Pokles narozených pokračuje už třetí
čtvrtletí po sobě, živě narozených dětí bylo o více něž deset procent méně něž v minulém roce.
Obyvatel přirozenou cestou ubývá a o veškerý přírůstek se postaralo kladné saldo zahraničního
stěhování.
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Počet úmrtí se již neokecá.
Účet za pandemii se bude dělat, až na základě přesných statistik. Jde o to, že úmrtí se neokecá.
Dlouho se státy porovnávaly podle počtu nakažených, podle počtu zemřelých na nebo s nemocí.
Hodně se řešilo, zda je úmrtí na nebo s nemocí. Všechna tato čísla jsou velice závislá na tom, jak se
to reportuje, kdo se vykáže, počty nakažených jsou úplná hausnumera, což je závislé na tom, jak moc
testujeme. Jen úmrtí z jakékoliv příčiny, kde máme nějaký dlouhodobý průměr, tak ta se
prostě jen tak neokecají. Když bude v číslech vycházet něco navíc, tak to se také nijak neokecá.
Prostě jde o lidi, kteří zemřeli. Na základě toho se dá porovnat, kde to dělali dobře, kde špatně s
jakým efektem,“ říká v rozhovoru matematik a statistik doc. RNDr. Arnošt Komárek, Ph.D.

Proč v řízení pandemie převládá politický populismus?
Jaké vidí největší chyby politiků?
Proč se počet úmrtí již jen tak neokecá?
Jakým způsobem se bude dělat účet za pandemii?
Jak to bylo s bezinfekčností?
Jak se sbírají a vyhodnocují data?
Jak probíhalo oddělení a karantény pro děti?

00:00 02:20 Co rozhodlo o studiích matematiky?
02:20 04:30 Co je to bio-statistika?
04:30 07:30 Jakou roli podle vás hrají čísla v rozhodování?
07:30 09:08 Jak se data sbírají a pracuje se s nimi?
09:08 11:45 Jakým způsobem pracovat s daty na podzim 2022 a v dalších obdobích?
11:45 16:12 Jaké politické přešlapy nám potvrzují data?
16:12 18:36 Jaký má názor na oddělování společnosti a dětí ve školách?
18:36 19:50 Jak to bylo s bezinfekčností?
19:50 25:38 Jaký má názor na další dávky?
25:38 32:34 Co říkají data o efektivitě zavření společnosti a opatřeních?
34:32 35:00 Jak pohlíží na připravené nástroje a opatření?
35:00 41:00 Jaký má názor na velké rozdělení společnosti?
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